
 

 

 

FAGSEMINAR VVSLOEN 2025 

 
Del 1: 
Energieffektivisering i VVS- installasjoner- fra hype til handling. 
Alle snakker om energieffektivisering, og alle vet at VVS- bransjen kan spille en viktig rolle i dette. Likevel blir det ofte 
mye hype, og litt for få som snakker om hvordan vi skal bistå i praksis. I Loen kommer Ole Jonny Rogne fra Nordvest 
Miljø til å presentere konkrete eksempler, med vurderingene som ligger bak og tekniske løsninger. Han vil også ta oss 
gjennom kalkulert og målt gevinst. Blir det som tenkt? Den som kommer til Loen får svaret. 

 
Del 2: 
Trump, Jens og Norgespris! Hva skjer’a og hva betyr for VVS- bransjen? 
I det alle venter på et kommende regjeringsskifte tar Støre og Vedum en U- sving, og Jens kommer inn fra venstre. Opp 
i det hele hives det ut et forslag om strømstøtte som har potensiale til å gjøre selv det lekreste 
energieffektiviseringsprosjekt ulønnsomt. Som om ikke det var nok har vi fått Trump versjon 2.0 i fri dressur. 
Innleieforbud og skatt må vi også forholde oss til. Hva betyr alt dette for oss? Hvordan håndterer vi det? Og hva gjør 
VBL, RørNorge, NHO byggenæringen og NHO for å hjelpe oss å navigere i alt dette? Administrerende direktør Marianne 
Røiseland kommer for å snakke om dette omfattende og spennende temaet. 
 
Del 3: 
Optimalisert sprinkler og vanntåke.  
Brannslokking er et tema i de fleste større bygg. Sprinkler er de fleste kjent med, men vanntåke er også mye omtalt i 
dagpressen om dagen. Hva passer hvor? Hvor vått blir det egentlig når du bruker vanntåke? Og uansett hva du velger, 
hvordan gjøre det skikkelig? Vi kommer heller ikke unna klimafotavtrykket, vi titter innom den nye veilederen Grønn 
VVS. Gunnar Steen fra Sprinkler Partner kommer til VVS Loen for å belyse disse temaene i år. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


